
Title (en)
Holder for cleaning and/or coloring products to be hooked at the rim of a toilet bowl.

Title (de)
Halterung für Reinigungs- und/oder Färbemittel, dazu bestimmt am Rand einer Toilettenschüssel angebracht zu werden.

Title (fr)
Support perfectionné pour produits nettoyants et/ou colorants, destiné à être accroché sous le rebord d'une cuvette de W.C.
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Abstract (en)
[origin: WO8400990A1] The holder is comprised of a sealed container (1) provided to receive a water-soluble active, solid composition and to protect
it against the direct erosion by water, a device for dosing a quantity of water susceptible to penetrate in the container, said device consisting of a
basin (9) having a predetermined volume and arranged at the upper portion of said container and having at least one hole in the bottom thereof, a
discharge device discharging in the WC bowl and consisting of two siphon-type systems (8, 8a, 7, 7a) and of an appropriate hooking system to hook
the holder under the edge of said WC bowl.

Abstract (fr)
Ce support est constitué par : un réservoir étanche (1) conçu pour recevoir une composition active solide hydrosoluble et la maintenir à l'abri d'une
érosion directe par l'eau; un dispositif de régulation d'une quantité d'eau susceptible de pénétrer dans le réservoir, ce dispositif étant constitué par
une cuvette (9) de volume déterminé disposée à la partie supérieure dudit réservoir et comportant en son fond au moins un orifice; un dispositif
d'évacuation dans la cuvette de W.C. constitué par deux systèmes du type siphon (8-8a, 7-7a) et un système d'accrochage approprié sous le rebord
de ladite cuvette de W.C.
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